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PROTOKÓŁ Nr 20/2016
z XX Sesji VII kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 29 grudnia 2016 roku.

Ad. 1 - 4 

– otwarcia  XX  sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  o  godz.  14.00  dokonała

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska, 

– w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (kopia listy obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady,

– Na sekretarza XX sesji wybrano radnego: Grażyna Rybicka

– Pani  Joanna  Karmowska  odczytała  porządek  obrad  sesji.  Porządek  obrad  został  przyjęty

jednogłośnie, 14 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem.

Ad. 5

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XX/134/2016 w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2016 oraz ustalenia planu finansowego 

tych wydatków.

- Pan Sławomir Bogucki przeprosił Radnych za to, ze w takim terminie i w trybie nadzwyczajnym 

prosił o zwołanie sesji. Powiedział, że koniecznym jest przeniesienie wydatków na rekultywację 

wysypiska w Jerzycach na kolejny rok. Wyjaśnił, ze złożyło się na to kilka czynników, m.in. śmierć 

właściciela firmy, która nie zdążyła się wywiązać z umowy.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że nie jest to nowe zadanie ani tez nie wyznacza się na to no-

wych pieniędzy.

- Pan Krzysztof Żak zapytał czy w związku z tym nie ma konieczności wniesienia zmian do budżetu

na 2017 rok, bo przecież tego zapisu tam nie ma?

- Pani Jolanta Zalesińska wyjaśniła, że pieniądze te zgromadzone są na wyodrębnionym rachunku 

bankowym, ale będzie to potraktowane jako wydatek obecnego, 2016 roku.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że sprawozdanie z wykonania budżetu jest do końca marca, w 

związku z czym zapytał jak będzie wykazana ta kwota skoro jej jeszcze nie zapłacimy?

- Pani Jolanta Zalesińska wyjaśniła, że będzie to wydatek roku 2016 i to się nie zmieni. Odsetki ze 

zgromadzonej kwoty na subkoncie wejdą do budżetu na dochody.
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Głosowanie dot. uchwały Nr XX/134/2016: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała

Nr XX/134/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XIX/127/2016 w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim na 2017 rok

Głosowanie dot. uchwały Nr XIX/127/2016: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwa-

ła Nr XIX/127/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 6

Radni nie zgłosili interpelacji.

Ad. 7

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że mieszkańcom naszej gminy spalił się dom. Zapytała czy 

gmina ma jakieś środki na pomoc takim osobom?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że M-GOPS ma środki na takie okoliczności, ale przyczyny 

pożaru musi najpierw określiś straż pożarna. M-GOPS rozpatruje to na wniosek pogorzelca. Na-

stępnie następuje kontrola na miejscu zdarzenia.

- Pani Joanna Karmowska ponownie poruszyła sprawę wypadków w Nowej Wsi i związanego z tym

złego oznakowania skrzyżowania. Poprosiła o informację na temat tego ile tam w ostatnim czasie 

odbyło się wypadków. Dodała, ze jest informowana, że takowych nie było.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że są tam znaki euro 2, świecące z oddali i jego zdaniem tam 

nic więcej nie trzeba, poza zachowaniem czujności kierowców, która często jest uśpiona tym, że te-

ren jest zabudowany i zabudowania znajdują się blisko skrzyżowania. Na budowę ronda w tym 

miejscu nie stać gminy Piotrków Kujawski, tym bardziej, ze jest to droga powiatowa.

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, ze tam nie ma miejsca na rondo. Dodał, że widział po-

dobne, które ciężko wyminąć.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, ze w tym miejscu należy często odnawiać znaki poziome bez-

względnego zatrzymania.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że prosi o wpłyniecie na policję, aby robiła objazdy podczas

wypadków i zdarzeniach, które uniemożliwiają ruch.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że o wyznaczeniu objazdu decyduje dowódca grupy policyjnej

wysłanej na miejsce zdarzenia. Czasem puszczenie ciężkiego sprzętu objazdem może narobić wię-

cej szkód niż pożytku, jeśli jest to np. droga gruntowa.

- Pan Jan Bladowski zapytał czy jest monitoring przy drukarni, bo nowy skwer jest niszczony przez 

jakiś duży samochów.
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- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w przygotowaniu dla tego miejsca jest organizacja ruchu.

Po jej wdrożeniu można będzie się temu przyjrzeć.

Ad. 8

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XX sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie XX sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14:47

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                       

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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